
 

    Afdelingsbestyrelsen    Lejerbo afd. 235-0 

 1

 
17. juni 2020 
 

 
 
Referat fra bestyrelsesmøde nr. 6,  onsdag den 17. juni kl. 17.00-18.00,  møde i Selskabslokalet, Ndr. 
Fasanvej 41C, kld. 
 
Til stede: alle 
 

 
 

1. Godkendelse af referat  
- fra bestyrelsesmøde 5  -  2020 

Referatet blev godkendt. 
 
 

2. Til beslutning 
 
Køkkensagen 
 Konklusionen blev: 
 - vi holder fast i, at Svane står for monteringen 
 - monteringen afregnes efter forbrugte timer (vi skal nok kontrollere) 
 - tilbuddet om en prøvelejlighed står stadigvæk ved magt 
 - vi kan ikke se nogen problemer i, at Seedorffs Vænge først starter efter, at Howitzvej er 
 færdiggjort 
 - men vi vil gerne have en aftale alene for Seedorffs Vænge, der er for meget 
 sammenblanding. 

 
 
 

3  Til orientering 
- økonomi: status 17. juni: ingen problemer, alt fornuftigt. 
- ønske om el-ladestander 
 Behovet er ikke stort i øjeblikket, men vi skal være parate til fremtiden. I første omgang 
undersøger vi viden hos Lejerbo. 
- strømkabel ved gavlen ved Stæhr Johansens Vej. 
 Formodentlig bare glemt, skal væk. 
 
 
4. Varmemesterens punkt 

- Fugerne i badeværelserne 
 Driftschefen anbefaler, at vi skifter alle lodrette fuger. 
- Affaldssortering, 10 fraktioner 
 Vi skal have set på tegningerne på det nye containerskur. Flere containere eller hyppigere 
tømning. 
- Cykelindsamling 
 Varmemester starter efter hittegodskontorets anvisninger. 
- Nye skilte m. Ophold forbudt 
 Lovligheden skal undersøges. 
- Bænk i mindelunden 
 Et ønske, ligesom flere bænke på plænerne, drøftes på markvandring i efteråret. 
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- Containergården, 
 Tidsplanen er fortsat start august, men økonomien (især for 235-1) er noget rod. Anna 
 Møller skal komme med en udredning. 
- Altanforpladerne 
 Kommunen er ikke færdig med godkendelsen i henhold til lokalplan. Rådgiver har justeret 
tidsplanen som ønsket (papirarbejdet i 2020, start marts 2021). Projektet skal også  godkendes af 
Organisationsbestyrelsen samt af kommunalbestyrelsen, fordi der optages pant i ejendommen. 
Videoanlægget 
 bliver optimeret. 
Sandkassen 
 Bjælkerne er ved at flække. Sandet skal også udskiftes. Ordnes inden legepladsinspektionen. 
Lyshav på altaner 
 Varmemester giver henstillinger. 
  
 
  
 

5. Lukket dagsorden   
 
- Overtrædelse af 10 personer ved grill 
- Mad og skod på græsplæne 
- Støj på helligdag 
- Vandpiben 
- Episoden fra nr. 10 
- Beboersammensætningen 
 
Sagerne blev drøftet 

 
 
 
ref.: AK 


